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PROTOKÓŁ NR 79/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 20 sierpnia 2020 r. 

 

W dniu 20 sierpnia 2020 r. o godz. 8.30 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 

się LXXIX posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 

3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, 

pracownicy Starostwa Powiatowego wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXXIX  posiedzenie Zarządu stwierdzając, 

iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu, nieobecny Sławomir Kryger.   

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym ZZOZ w Czarnkowie i Szpitala 

Powiatowego w Trzciance za I półrocze 2020 roku oraz bieżąca sytuacja w obu jednostkach, w tym 

realizacja zadania inwestycyjnego w Trzciance - spotkanie z dyrektorami obu jednostek. 

2. Wniosek Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” w Trzciance o wyrażenie zgody na podniesienie 

wynagrodzeń pracownikom placówki „Przyjazny Dom” w ramach posiadanego budżetu – spotkanie  

z dyrektorem Placówki. 

3. Sprawy z zakresu edukacji:  

1) awans zawodowy dla 5 nauczycieli - wręczenie aktów mianowania, 

2) wnioski dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zatrudnienie nauczyciela w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu, 

b) wyrażenia zgody na zatrudnienie emerytowanego nauczyciela, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół  

w Czarnkowie, 

4) informacja o wynikach tegorocznych egzaminów maturalnych w sesji czerwcowej, 

5) bieżąca informacja o wynikach naboru do szkół prowadzonych przez powiat, 

6) przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego w warunkach epidemii koronawirusa  

– informacja ze spotkania z dyrektorami szkół w tej sprawie. 

4. Wnioski dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania dokumentacji technicznej na przebudowę 

mostu w ciągi drogi powiatowej nr 1323P w Łokaczu Wielkim, 

2) zwiększenia planu finansowego na wydatki bieżące, 

5. Informacja o proporcjach udziału finansowego samorządów w realizacji zadania budowy ścieżki 

pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1323P Drawsko-Krzyż Wlkp. 

6. Apel Związku Powiatów Polskich o pomoc dla Powiatu Przemyskiego. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

8. Sprawy różne.  

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia? 
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Sekretarz Powiatu prosiła o wprowadzenie w punkcie 3, w sprawach z zakresu edukacji,                          

3 wniosków w sprawie: 

- Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczycieli-  

emerytów oraz rzemieślników do realizacji zajęć w CKP w roku szkolnym 2020/2021; 

  - Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczycieli – emerytów 

przedmiotów zawodowych w roku szkolnym 2020/2021; 

 - Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o wyrażenie zgody na utworzenie od 1 września 2020 

trzech klas pierwszych;  

Proponowany porządek posiedzenia wraz z poprawką został przez członków Zarządu przyjęty                             

i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym ZZOZ w Czarnkowie i Szpitala 

Powiatowego w Trzciance za I półrocze 2020 roku oraz bieżąca sytuacja w obu jednostkach, w tym 

realizacja zadania inwestycyjnego w Trzciance - spotkanie z dyrektorami obu jednostek. 

Zarząd spotkał się z dyrektorem i główną księgową Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II                    

w Trzciance oraz dyrektorem  Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie analizując wspólnie  

sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym szpitali za I półrocze 2020 roku.  

Szpital Powiatowy im. Jana Pawła II w Trzciance, za okres 01.01 – 30.06.2020 roku osiągnął 

przychody w wysokości 19.110  tys. zł, co stanowi 48,59 % wykonania planu rocznego; koszty 

poniesione w ww. okresie to ogółem 18.749  tys. zł, co stanowi 46,50 % wykonania planu rocznego; 

wynik finansowy zysk (+) 727 tys. zł, amortyzacja wyniosła 620 tys. zł. Zobowiązania na dzień 

30.06.2020 roku stanowiły ogółem 3.613 zł. Strukturę zobowiązań tworzą: zobowiązania 

krótkoterminowe w kwocie 3.613 zł; zobowiązania długoterminowe 0 zł; zobowiązania wymagalne                   

0 zł.  Należności powstałe na dzień 30.06.2020 r. wyniosły 3 156 tys. zł ( w tym wymagane                           

182 tys. zł.).  

Szpital dokonał zakupu sprzętu oraz przeprowadził remonty na łączną kwotę 4.731.950,64 zł. 

największy koszt to rozbudowa budynku głównego szpitala 3.811.302,30 zł. Szpital otrzymał również 

aparaturę w formie darowizny, na łączną kwotę 25.168,46 zł.  

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 

zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, za okres 01.01 – 30.06.2020 roku osiągnął 

ogółem przychody w wysokości 15.693 tys. zł, co stanowi 49,03 % wykonania planu rocznego; koszty 

poniesione w ww. okresie to ogółem 15.181 tys. zł, co stanowi 46,9% wykonania planu rocznego; 

wynik finansowy zysk  (+) 511 tys. zł, amortyzacja wyniosła 776 tys. zł. Zobowiązania na dzień 

30.06.2020 roku stanowiły ogółem 11.821.938,99 zł. Strukturę zobowiązań tworzą: zobowiązania 

krótkoterminowe w kwocie 5.706.939,05 zł; zobowiązania długoterminowe w kwocie 6.114.999,94 zł; 

zobowiązania wymagalne 2.773.985,99 zł. Należności powstałe na dzień 30.06.2020 r. wyniosły 

1.487.108,33 zł.  

W okresie I półrocza 2020 roku wykonano planowane zakupy inwestycyjne na kwotę łączną 

259.972,49 zł, w tym otrzymano darowiznę w postaci wózka transportowego na oddział wewnętrzny                   

o wartości 4.630,00 zł.  

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 

zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 Po analizie sprawozdań, można stwierdzić, że wyniki obu szpitali za I półrocze 2020 r., patrząc 

na osiągnięte wyniki finansowe, przedstawiają się dobrze. Duży wpływ na to ma otrzymywana, co 

miesiąc 1/12 wysokości kontraktu, jednak nie wiadomym jest, czy ten kontrakt do końca roku zostanie 

wykonany, na co wpływ ma wprowadzony w kraju stan epidemii, co może przełożyć się na znacznie 

niższy wynik finansowy na koniec roku.  

Dyrektor Szpitala w Trzciance w kilku słowach odniósł się do prowadzonej przez Szpital 

inwestycji, polegającej na rozbudowie budynku głównego szpitala. Inwestycja prowadzona jest zgodnie 

z planem, na 7 listopada 2020 r. zaplanowany został ostateczny odbiór budowy wraz z wszystkimi 

pozwoleniami. Patrząc na zaangażowanie prac jest to realny termin do wykonania. Szpital przygotowuje 

się do przetargu na zakupy sprzętu w „ramach IOWISZ” na kwotę 1.650 tys. zł. Cały projekt opiewał na 
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kwotę ponad 3 mln zł, w ramach „Programu” Szpital liczył, że otrzyma środki w wysokości ponad 2,5 

mln. zł, jednak z występnie pozyskanych danych wiadomo, że otrzyma jedynie 1 mln. zł, do tego 

dochodzi wkład własny Powiatu w kwocie 400 tys. zł oraz wkład Gminy Trzcianka 250 tys. zł. Dalej 

dyskutowano o planach na przyszłość dotyczących obu szpitali, których realizacja wstrzymana została 

przez ogłoszony w kraju stan epidemii. Dyrektor czarnkowskiego Szpitala poinformowała Zarząd, iż 

przygotowuje się do udziału w konkursie na utworzenie oddziału 15-łózkowego jeśli chodzi o ZOL, 

który powstać ma w czarnkowskim Szpitalu. Nie wiadomym jest na dzisiaj kiedy konkurs zostanie 

ogłoszony, ale nie może takiej szansy przeoczyć, gdyż jest to bardzo ważny element dla 

funkcjonowania szpitala. Poruszono również temat wywołany na poprzednim posiedzeniu, a 

mianowicie chodziło o postawienie ławki z zadaszeniem, przy Szpitalu Powiatowym Czarnkowie, dla 

osób oczekujących na wejście do budynku Szpitala. Dyrektor czarnkowskiego Szpitala przyjęła 

wniosek do wiadomości. 

Ad.2 

Wniosek Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” w Trzciance o wyrażenie zgody na podniesienie 
wynagrodzeń pracownikom placówki „Przyjazny Dom” w ramach posiadanego budżetu – spotkanie  

z dyrektorem Placówki. 

  Zarząd, w obecności dyrektora Placówki „Przyjazny Dom” w Trzciance, rozpatrzył wniosek                    

( zał. nr 5 ) o wyrażenie zgody na dokonanie zmian w budżecie Placówki polegających na 

wygospodarowaniu środków wystarczających na podniesienie płac pracowników  tejże Placówki do 

poziomu niezbędnego dla utrzymania zatrudnienia właściwie przygotowanej kadry wychowawczej.                       

Z uzasadnienia Pani dyrektor wynika, że płace pracowników nie były podnoszone od 2014 roku. Aby 

spełnić ustawowe wymogi Placówka musi zatrudniać pracowników posiadających bardzo wysokie 

kwalifikacje w tym wyższe wykształcenie kierunkowe oraz dodatkowe szkolenia w zakresie pracy                      

z dziećmi ze specyficznymi problemami dydaktycznymi i wychowawczymi. Pracownicy pracują                          

w równoważnym systemie pracy pełniąc dyżury w nocy, weekendy i święta. Obecnie lokalny rynek 

pracy oferuje dla wykwalifikowanej kadry o profilu pożądanym przez Placówkę znacznie 

atrakcyjniejsze warunki. Powoduje to odpływ wykwalifikowanych pracowników i uniemożliwia 

rekrutację nowych. Brak podwyżek i utrzymanie płac na dotychczasowym poziomie w granicach 

2200,00 zł netto może uniemożliwić realizację zadań i funkcjonowanie Placówki. Pani dyrektor 

zaproponowała regulację funduszu płacy w granicach 15%. Jak podkreśliła, nie spowoduje to zmian                   

w całkowitym budżecie placówki, a tym samym koszt całkowity działalności nie ulegnie zmianie.  

  Zarząd wyraził zgodę na dokonanie zmian w budżecie placówki, które pozwolą na wzrost 

wynagrodzeń pracowników, jednak pod warunkiem, że nie odbędzie się to kosztem wychowanków 

Placówki.  

Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji:  

1) awans zawodowy dla 5 nauczycieli - wręczenie aktów mianowania, 

  Starosta wraz z naczelnikiem Wydziału Edukacji, w obecności członków Zarządu Powiatu, 

wręczyli nauczycielom ze szkół ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-

Trzcianecki, akty nadania stopnia nauczyciela mianowanego.  

Do egzaminu, który odbył się w pierwszej połowie lipca br. przystąpiło pięciu nauczycieli, Komisja 

egzaminacyjna pod przewodnictwem naczelnika wydziału edukacji, złożona z przedstawiciela pilskiej 

delegatury Kuratorium Oświaty w Poznaniu oraz ekspertów z danego obszaru edukacyjnego, 

pozytywnie oceniła wszystkich nauczycieli. 

Akt mianowania, po złożeniu ślubowania otrzymali: 

Anna Bednarek – nauczyciel przedmiotów zawodowych w Zespole Szkół im. J. Nojego w Czarnkowie, 

Edyta Kunz - nauczyciel przedmiotów zawodowych w Zespole Szkół im. J. Nojego w Czarnkowie, 

Joanna Rogowska – nauczyciel j. polskiego w Liceum Ogólnokształcącym im. S. Staszica w Trzciance, 

Łukasz Bagrowski – nauczyciel muzyki, plastyki, instruktor w Młodzieżowym Domu Kultury                         

w Trzciance. 

Mianowanie otrzymał również  

ks. Paweł Ostrowski – nauczyciel religii w Zespole Szkół im. Powstańców Wielkopolskich 1918-1919 

w Krzyżu Wielkopolskim, który z przyczyn losowych nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu Zarządu.  
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Stopień nauczyciela mianowanego to kolejny etap awansu zawodowego. Awans zmienia podstawę 

zatrudnienia na mianowanie, przynosząc nauczycielom wiele korzyści wynikających z Karty 

Nauczyciela, ale także nowe obowiązki, zwłaszcza teraz, gdy witamy nowy rok szkolny, który pełen 

będzie wyzwań, związanych z panującą w kraju epidemią z powodu COVID-19. 

2) wnioski dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zatrudnienie nauczyciela w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu, 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 6 ) dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o  wyrażenie 

zgody na przypisanie 1 godziny języka angielskiego (0,06 etatu)  nauczycielowi, który przekroczyłby 

niniejszym dopuszczalny wymiar etatu o 0,04 (1,54). Pozyskanie dobrego nauczyciela języka 

angielskiego, który byłby zainteresowany pracą w niewielkim wymiarze godzin, jest praktycznie 

niemożliwe, dlatego ze względu na obowiązek kształcenia wszystkich uczniów w szkole dyrektor prosi 

o wyrażenie zgody na powyższe.  

 Zarząd pozytywnie odniósł się prośby dyrektora, wyrażając zgodę na zatrudnienie nauczyciela 

języka angielskiego w wymiarze przekraczającym 1,5 etatu, w roku szkolnym 2020/2021. 

b) wyrażenia zgody na zatrudnienie emerytowanego nauczyciela, 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 7 ) dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o  wyrażenie 

zgody  zatrudnienie w roku szkolnym 2020/2021 w niepełnym wymiarze godzin emerytowanego 

nauczyciela przedmiotów elektrycznych. 

 Zarząd pozytywnie odniósł się prośby dyrektora, wyrażając zgodę na zatrudnienie 

emerytowanego nauczyciela przedmiotów elektrycznych w roku szkolnym 2020/2021. 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół  

w Czarnkowie, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół im. J. 

Nojego w Czarnkowie pełnomocnictwa do podpisania z Ministrem Cyfryzacji porozumienia w ramach 

programu „mLegitymacja szkolna”. 
 Stosownie do zapisów art. 48 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym,  zarząd może upoważnić kierowników jednostek organizacyjnych powiatu do składania 

oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu.  

 Zespół Szkół im. J. Nojego w Czarnkowie jest jednostką organizacyjną Powiatu Czarnkowsko 

-Trzcianeckiego, a kompetencje dyrektora tej jednostki określa ustawa z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

oświatowe. W związku z tym, że dyrektor Szkoły reprezentując jednostkę na zewnątrz, korzysta  

z podmiotowości organu prowadzącego, zachodzi konieczność udzielenia mu pełnomocnictwa do 

składania w imieniu powiatu oświadczeń woli w bieżącej sprawie związanej z wdrożeniem w 

kierowanej przez niego jednostce projektu „mLegitymacja szkolna” realizowanego przez Ministra 

Cyfryzacji, w imieniu którego działa NASK Państwowy Instytut Badawczy, ul. Kolska 12, 01-045 

Warszawa. Warunkiem koniecznym do tego aby szkoła mogła przystąpić do powyższego projektu,  

a uczniowie danej placówki mogli korzystać z mLegitymacji, jest podpisanie porozumienia pomiędzy 

Ministerstwem Cyfryzacji a szkołą. Wymogiem formalnym jest także przedłożenie stosownego 

pełnomocnictwa udzielonego dyrektorowi szkoły do podpisania porozumienia. Przystąpienie danej 

szkoły do projektu jest bezpłatne i nie wymaga zabezpieczenia dodatkowych środków finansowych. Po 

podpisaniu porozumienia szkoła będzie mogła przekazać dane potrzebne do uruchomienia systemu. Po 

dokonaniu formalności upoważnione, wskazane przez szkołę osoby, otrzymają dostęp do 

dedykowanego portalu umożliwiającego wystawianie i obsługę mLegitymacji. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności członków Zarządu ( nieobecny Sławomir Kryger): 

- 4 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 241/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 
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4) informacja o wynikach tegorocznych egzaminów maturalnych w sesji czerwcowej, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji zapoznał Zarząd z informacją o wynikach tegorocznych matur 

przeprowadzonych w szkołach prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki w odniesieniu do 

roku szkolnego 2018/2019. Przedłożył również informacje, jak kształtowały się wyniki zdawalności 

matur tegorocznych w szkołach prowadzonych przez inne organy niż Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. 

  Jak wiadomo egzamin maturalny miał inny charakter niż dotychczas, gdyż odbywał się                      

w reżimie sanitarnym. Po dwóch miesiącach pracy zdalnej przeprowadzono go w miesiącu czerwcu,                    

a nie w maju, a dodatkowo obejmował tylko egzaminy pisemne. Maturę w Powiecie zdawano w 11 

szkołach, 6 powiatowych i 5 prowadzonych przez inne podmioty. Do matury podeszło                                    

564 absolwentów, z których maturę zdało 380 osób. Matury nie zdały 184 osoby, z tego z prawem do 

poprawki we wrześniu pozostało 141 osób. Zdawalność matur w naszym powiecie wyniosła 67,38%                      

i była niższa od zdawalności w kraju o 6,68% i 6,52% od zdawalności w województwie. Zdawalność 

matur we wszystkich liceach ogólnokształcących w powiecie wyniosła 80,36%. Maturę zdało 221 

absolwentów z 275 podchodzących. Nie zdały jej 54 osoby, w tym z prawem do poprawki 43 osoby.                 

W przypadku technikum do matury podeszło 289 absolwentów, z których zdało 159. Nie zdało 130 

osób, w tym z prawem do poprawki jest 98 osób. 

Szczegółowe informacje dzisiaj przedstawione stanowią załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ostateczne wyniki matur, po sesji poprawkowej, zostaną przedstawione w październikowym raporcie                 

z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020.  

5) bieżąca informacja o wynikach naboru do szkół prowadzonych przez powiat, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji przedłożył Zarządowi informacje, jak na dzień 17 sierpnia 

2020 r. przedstawiają się wyniki naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 

Czarnkowsko-Trzcianecki  oraz wyniki naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez inne 

podmioty.  

  W roku szkolnym 2019/2020 szkoły podstawowe we wszystkich gminach powiatu ukończyło 

826 absolwentów. W powiecie funkcjonuje 12 szkół ponadpodstawowych, w tym 7 prowadzonych 

przez Powiat (łącznie z Młodzieżowym Ośrodkiem Socjoterapii w Białej), 2 szkoły niepubliczne, 2 

szkoły  prowadzone przez gminy oraz 1 prowadzona przez Ministra Środowiska. Do wszystkich tych 

szkół przyjęto 893 osoby, tj. o 67 osób więcej niż ukończyło szkoły podstawowe w powiecie. A zatem 

bilans odpływów poza powiat i nabór uczniów spoza powiatu jest dodatni, a nie zawsze tak bywało. Do 

szkół prowadzonych przez Powiat trafiło 606 absolwentów, którzy będą kształceni w 24 oddziałach. Do 

liceów ogólnokształcących przyjęto 176 absolwentów, do technikum 223 oraz 207 osób do szkoły 

branżowej I stopnia.  

Szczegółowe informacje dzisiaj przedstawione stanowią załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ostateczne wyniki naboru zostaną przedstawione w październikowym raporcie                                                      

z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020.  

6) przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego w warunkach epidemii koronawirusa  
– informacja ze spotkania z dyrektorami szkół w tej sprawie, 

  Powiat, jako organ prowadzący, 19 sierpnia br. zorganizował naradę z dyrektorami 

podległych szkół i placówek oświatowych z władzami powiatu i powiatowym inspektorem stacji 

sanitarno-epidemiologiczne, podczas której szczegółowo omawiano kwestie związane z panującą 

sytuacją epidemiologiczną, wytycznymi MEN i GIS. Przed samorządem i dyrektorami szkół stoi 

ogromne wyzwanie, z którymi muszą się zmierzyć. Początek roku szkolnego zbliża się wielkimi 

krokami, a nadal jest wiele niewiadomych jak prowadzone będzie nauczanie w reżimie sanitarnym. 

Sytuacja monitorowana będzie przez Zarząd jak i dyrektorów szkół na bieżąco.  

Sprawy dodatkowo wprowadzone: 

- Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczycieli-  

emerytów oraz rzemieślników do realizacji zajęć w CKP w roku szkolnym 2020/2021; 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 11 ) dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego                             

w Czarnkowie o  wyrażenie zgody  zatrudnienie w roku szkolnym 2020/2021 w niepełnym wymiarze 

godzin emerytowanych nauczycieli oraz rzemieślników do  realizacji zajęć w CKP. 

 Zarząd pozytywnie odniósł się prośby dyrektora CKP. 
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  - Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczycieli – emerytów 

przedmiotów zawodowych w roku szkolnym 2020/2021; 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 12 ) dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance                   

o  wyrażenie zgody  zatrudnienie w roku szkolnym 2020/2021 trzech emerytowanych nauczycieli                    

w charakterze nauczycieli przedmiotów zawodowych.  

 Zarząd rozpatrzył przedmiotowy wniosek pozytywnie.  

 - Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o wyrażenie zgody na utworzenie od 1 września 2020 

trzech klas pierwszych;  

  Zarząd rozpatrzył prośbę Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance – zał. nr 13 o utworzenie 

od 1 września 2020 r. trzech klas pierwszych ( w tym jednej dwuzawodowej) o następujących 

strukturach:  

 klasa Ia – w zawodach: technik pojazdów samochodowych / technik architektury krajobrazu                 

o liczebności 31 uczniów (17+14), 

 klasa IB – w zawodzie technik budownictwa o liczebności 25 uczniów, 

 klasa IC – w zawodzie technik informatyk o liczebności 24 uczniów. 

Zarząd wyraził zgodę na utworzenie od 1 września 2020 ww. oddziałów na bazie technikum. 

Ad.4 

Wnioski dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie: 

 Zarząd, w obecności dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, przystąpił do 

rozpatrzenia wniosków w sprawie: 

a. wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania dokumentacji technicznej na przebudowę 
mostu w ciągi drogi powiatowej nr 1323P w Łokaczu Wielkim, 

Dyrektor zwrócił się z wnioskiem ( zał. nr 14 ) o zgodę na przystąpienie do realizacji zadania – 

wykonanie dokumentacji technicznej dla przebudowy mostu w miejscowości Łokacz Wielki na rzece 

Drawie w ciągu drogi powiatowej 1323P. Przewidywany koszt zadania – to ok. 100 tys. zł brutto. 

Szacunkowy czas realizacji zadania od 18 do 20 miesięcy.  

Zarząd przychylił się prośby dyrektora wyrażając zgodę na przystąpienie do procedury 

związanej z wykonaniem dokumentacji na ww. zadanie, które zostanie wpisane do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Środki na jej opracowanie zabezpieczone 

zostaną w budżecie powiatu z zadania wcześniej planowanego na przebudowę mostku w Mężyku.  

b. zwiększenia planu finansowego na wydatki bieżące, 

Dyrektor zwrócił się z wnioskiem ( zał. nr 15 ) o zwiększenie planu finansowego na wydatki 

bieżące. Planowana kwota zwiększenia budżetu to 167 tys. zł, w tym: 

 zakup materiałów i wyposażenia 30 tys. zł, 

 zakup usług remontowych 92 tys. zł, 

 zakup usług pozostałych 45 tys. zł. 

Po krótkiej dyskusji, po wspólnej analizie potrzeb zgłoszonych przez dyrektora, dyrektor 

wskazał, że kwota minimalna jaka byłaby mu potrzebna, to kwota 120 tys. zł, z pewnych rzeczy mógłby 

zrezygnować, niektóre rzeczy zrobić we własnym zakresie, ale z pewnych rzeczy nie da się zejść, stąd 

prosi o 120 tys. zł.  

Zarząd przyjął wniosek, będzie go analizował wspólnie ze Skarbnikiem Powiatu, tym bardziej 

że są to wydatki bieżące, których w budżecie powiatu brakuje.  

Ad.5 

Informacja o proporcjach udziału finansowego samorządów w realizacji zadania budowy ścieżki 

pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1323P Drawsko-Krzyż Wlkp. 

  Starosta przypomniał członkom Zarządu, że w dniu 10 sierpnia br. złożony został do 

Wojewody Wielkopolskiego wniosek o dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych zadania 

budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1323P Drawsko-Krzyż Wlkp. na kwotę 

3.461.654,68 zł. Przypomniał również, że na jednym z wcześniejszych posiedzeń, w którym 
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uczestniczył Burmistrz Krzyża Wlkp. i Wójta Drawska, zakładając dofinansowanie z FDS w wysokości 

60%, postanowiono, że pozostałe 40% pokryte zostanie w montażu finansowym: 50% Powiat 

Czarnkowsko-Trzcianecki i 50% samorząd Gminy Drawsko i samorząd Miasta i Gminy Krzyż Wlkp.,    

a w jakich proporcjach decyzja należeć miała do tych samorządów. Po ustaleniu wspólnego stanowiska 

samorządów gminnych informacja, co do wysokości dofinansowania poszczególnych samorządów 

miała zostać przekazana Zarządowi Powiatu. Do dnia dzisiejszego oficjalnego, pisemnego stanowiska 

tych dwóch samorządów gminnych nie ma. Jednak w rozmowie Starosty w Burmistrzem Krzyża Wlkp. 

padła wstępna propozycja ze strony Burmistrza Krzyża Wlkp., aby Powiat dołożył do wkładu własnego 

55%, Gmina Krzyż Wlkp. 25%, Gmina Drawsko 20%. Zarząd nie zajął żadnego stanowiska w sprawie, 

czekając na pisemne propozycje ze strony samorządów gminnych.  

Ad.6 

Apel Związku Powiatów Polskich o pomoc dla Powiatu Przemyskiego. 

 Zarząd zapoznał się apelem ( zał. nr 16 ) Związku Powiatów Polskich, w którym proszą                                   

o pomoc dla Powiatu Przemyskiego w związku ze szkodami wyrządzonymi przez żywioł. W miesiącu 

czerwcu br. na terenie Powiatu Przemyskiego miały miejsce nawałnice, które spowodowały bardzo 

duże straty w infrastrukturze gminnej i powiatowej oraz w rolnictwie. Ulewne deszcze doprowadziły do 

powodzi, które wyrządziły ogromne zniszczenia, pociągnęło to za sobą ogromne straty gospodarcze. 

Łączna szacunkowa wartość strat powiatowych w wyniku powodzi oscyluje na poziomie                        

ok.16,5 mln  zł.  

  Zarząd rozumie sytuację, w której znalazł się Powiat Przemyski, jednak nie jest w stanie na 

dzień dzisiejszy udzielić wsparcia finansowego z budżetu powiatu, na chociażby częściowe pokrycie 

poniesionych strat.  

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

 Zarząd przyjął protokół ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 13 sierpnia 2020 r., nie wnosząc 

żadnych uwag.  

Ad.8 

Sprawy różne.  

   W sprawach różnych Zarząd przystąpił do podjęcia uchwał w sprawie: 

1. udzielenia Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Gębicach upoważnienia do pozyskania 

środków oraz realizacji projektu grantowego „Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom 
oraz bezpieczeństwa personelowi zakładów opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej, 

zakładów pielęgnacyjno-opiekuńczych i hospicjów na czas COVID-19” w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego, w tym: środki UE i środki dotacji celowej, 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności członków Zarządu ( nieobecny Sławomir Kryger): 

- 4 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 242/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 

2. udzielenia Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Trzciance upoważnienia do pozyskania 

środków oraz realizacji projektu grantowego „Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom 
oraz bezpieczeństwa personelowi zakładów opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej, 

zakładów pielęgnacyjno-opiekuńczych i hospicjów na czas COVID-19” w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego, w tym: środki UE i środki dotacji celowej, 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności członków Zarządu ( nieobecny Sławomir Kryger): 

- 4 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 243/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

3. udzielenia Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu upoważnienia do pozyskania 

środków oraz realizacji projektu grantowego „Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom 
oraz bezpieczeństwa personelowi zakładów opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej, 

zakładów pielęgnacyjno-opiekuńczych i hospicjów na czas COVID-19” w ramach Programu 
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego, w tym: środki UE i środki dotacji celowej, 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności członków Zarządu ( nieobecny Sławomir Kryger): 

- 4 głosy za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 244/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 

  Wyżej podjęte uchwały wynikają z tego, że w dniu 3 sierpnia 2020 r. Prezes Narodowego 

Funduszu Zdrowia wydał Zarządzenie Nr 118/2020/DEF w sprawie realizacji projektu grantowego 

„Zapewnienie bezpieczeństwa i opieki pacjentom oraz bezpieczeństwa personelowi zakładów 

opiekuńczo-leczniczych, domów pomocy społecznej, zakładów pielęgnacyjno-opiekuńczych                             
i hospicjów na czas COVID-19”. Stwarza to możliwość aplikowania o dodatkowe środki finansowe na 

realizację zadań polegających na wypłacie dodatków do wynagrodzeń dla pielęgniarek lub ratowników 

medycznych oraz zakupu środków ochrony osobistej i środków do dezynfekcji dla personelu Domu 

Pomocy Społecznej. Do pozyskania środków na realizację projektu oraz podejmowania czynności 

niezbędnych dla wdrożenia działań projektu i ich rozliczenia, konieczne jest udzielenie upoważnienia 

Dyrektorowi danego Domu Pomocy Społecznej Realizacja wskazanego projektu umożliwi pozyskanie 

środków zewnętrznych, pochodzących z Europejskiego Funduszu Społecznego i środków z dotacji 

celowej oraz wykorzystanie ich na zapewnienie bezpieczeństwa personelowi Domu Pomocy 

Społecznej. 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 20 sierpnia 2020 r. 

zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 27 sierpnia 2020 r. 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  

                                                                      Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                Feliks Łaszcz …………………………………. 

                                                                                Włodzimierz Ignasiński ……………………… 

     Waldemar Pawłowski …………………………. 

     Jan Pertek ……………………………………..      


